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  - Već duže vreme ne živim u Starčevu ali koliko se sećam još kada sam išao, staro zabavište
nije bilo u dobrom stanju.   Zato se svakako radujem izgradnji vrtića koji deca u Starčevu
zaslužuju.
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